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و  ایجاد سهولت در سرمایه گذاری  برای  به عزم دولت  اشاره  با  رئیس جمهور 
ح های توسعه ای، تصریح کردکه ما در  امکان افزایش مشارکت پذیری مردم در طر
جلسه سران قوا در خصوص عزم و اراده نظام برای ایجاد بستری امن، جهت انجام 
فعالیت های اقتصادی و از بین بردن موانع، گفت و گو کرده ایم و مصمم به اجرا و انجام 

این کار هستیم.
مسعود پزشکیان در دیدار اعضای »شورای هماهنگی تشکل های مهندسی، 
صنفی و حرفه ای کشور« ضمن استماع گزارش اعضای این شورا در خصوص آخرین 
وضعیت پروژه های عمرانی و زیربنایی کشور، موانع و مشکلات پیش روی شرکت های 
مجری و همچنین راه کارهای پیشنهادی برای بهبود وضعیت و تسریع اجرای این 
پروژه ها، توجه به کار کارشناسی علمی و دقیق را محور عمل دولت چهاردهم در همه 
بخش ها به خصوص اجرای پروژه های زیربنایی و عمرانی دانست که قرار است با 
اجرای آنها ایران طبق سند چشم انداز در جایگاه اول منطقه قرار گیرد. رئیس جمهور 
ضمن استقبال از برگزاری اینگونه نشست ها و همچنین تاکید بر استمرار این روند 
به صورت منظم، اظهارکرد: از همکاری با همه کسانی که می توانند به دولت برای حل 
مشکلات مردم کمک کنند، استقبال خواهیم کرد، زیرا ما کاری جز پیگیری مشکلات 

مردم نداریم.

 نمی توانم بپذیرم که مردم کشورم چشم به آن سوی مرزها داشته باشند
پزشکیان با تاکید بر ضرورت استفاده بهینه از ظرفیت ها و منابع ارزشمند در کشور 
با نگاه به سند چشم انداز افزود: به عنوان یک شهروند ایرانی هرگز نمی توانم بپذیرم 
که مردم کشورم چشم به آن سوی مرزها داشته باشند و تصور کنند که کشورهای 
دیگر منطقه از ما پیشرفته تر هستند. ما در منابع و توان مندی های سرزمینی از 
بسیاری کشورهای دیگر بالاتر هستیم و باید اعتبار، جایگاه و هویت خود را در منطقه 

به لحاظ اقتصادی و تکنولوژی بازیابی کنیم.
ح شدن پروژه »انتقال پایتخت از تهران« و اصرار  رئیس جمهور با اشاره به مطر
برخی برای ماندگاری در این شهر، گفت: در گزارش های شما دوستان موضوع آمایش 
ح شد، از نظر من توسعه شهر تهران  سرزمینی برای ساخت شهرها و جاده ها مطر

ح های علمی و کارشناسی شده پیش رفته است. بدون اتکا به طر
وی با تاکید بر اینکه دولت مُصر بر انجام پروژه هایی همراه با توسعه پایدار و ماندگار 
 اصرار به انجام پروژه ها با تکیه بر مطالعات و 

ً
است، تصریح کرد: دولت چهاردهم حتما

برنامه های کارشناسی دارد.  پزشکیان در پاسخ به گزارش اعضای جلسه در خصوص 

راهکارهای رفع موانع تولید، در راستای سهولت در سرمایه گذاری و امکان افزایش 
ح های توسعه ای، گفت: ما در جلسه سران قوا نیز همراه  مشارکت پذیری مردم در طر
با آقای دکتر قالیباف و حجت الاسلام والمسلمین اژه ای در خصوص عزم و اراده نظام 
برای ایجاد بستری امن جهت انجام فعالیت های اقتصادی و از بین بردن موانع گفت و 

گو کرده ایم و مصمم به اجرا و انجام این کار هستیم.

اکثر یارانه های توزیعی در کشور به دست کسانی می رسد که احتیاج چندانی به 
آن ندارند

پزشکیان با بیان اینکه دولت در پی برقراری حق و عدالت در جامعه است، گفت: 
اکثر یارانه های توزیعی در کشور به دست کسانی می رسد که احتیاج چندانی به آن 
ندارند؛ ما باید در وهله اول با مردم در زمینه اصلاحات اقتصادی ضروری صحبت کنیم 
ح ها، تورهای حمایتی برای اقشار آسیب پذیر  و در وهله بعد پیش و حین اجرای این طر
داشته باشیم. رئیس جمهور با استقبال از پیشنهاد برگزاری جلسات فصلی با اعضای 
، اظهار کرد: همه باید دست  این شورا و سایر فعالین اقتصادی و تولیدی در کشور
به دست یکدیگر دهیم تا بتوانیم کشور را از مشکلاتی که در آن گرفتار شده خلاص 
کنیم و ایرانی برازنده ایرانیان بسازیم. من در دولت کاری جز پیگیری امور مردم ندارم، 
لذا همواره از دیدار و گفتگو با شما که برای اعتلای این سرزمین تلاش و مجاهدت 
می کنید، استقبال خواهم کرد. نه یک ساعت و یک جلسه، بلکه حاضرم چندین روز با 

یکدیگر صحبت کنیم تا در کنار هم بر مشکلات فائق بیائیم.

محمد رضا عارف معاون اول رئیس جمهور در هشتمین جلسه شورای اقتصاد، 
با انتقاد از حملات غیرمنصفانه ای که به نام تحلیل به دولت وفاق ملی صورت گرفته 
است گفت:  در این مدت، تورم  رشد کمتری نسبت به گذشته داشته است و این در 
حالی است که ما همزمان با کنترل تورم، به رشد اقتصادی نیز توجه داریم و در تمام 
تصمیماتی که در دولت چهاردهم گرفته می شود، معیشت و زندگی اقشار آسیب 
پذیرجامعه مدنظر است و مراقبت می شود تا به آنها آسیبی وارد نشود. وی افزود: 
البته در این مدت، بخشی از آنچه اجرا شد، مصوبات »دولت های گذشته« بود چرا که 
راهبرد »دولت وفاق ملی«، احترام به تصمیمات گذشته بود و ما در این مدت به دقت 
مراقبت کردیم تا هیچگونه نقد غیرمنصفانه ای خصوصا هنگامی که مسئله افراد و 
ح بود، صورت نگیرد، چرا که براین اعتقادیم که درغیاب افرادی  شخصیت افراد مطر

که حضور ندارند ، نباید آنها را نقد کرد.

گاهانه« سکوت کرده ایم »آ
معاون اول رئیس جمهور در ادامه با تشکر از صبوری مسئولان دولتی و وزرا که 
در این مدت، آگاهانه سکوت کرده اند تصریح کرد: »در این چند ماه که از آغاز دولت 
می گذرد، حتی اگر حمله غیرمنصفانه ای هم به دولت صورت گرفت، پاسخ ندادیم،  
قصد ما این است که این مسیر را همچنان دنبال کنیم و این سکوت آگاهانه دولت 
و وزرای عزیز، بسیار پسندیده است، اما اگر این بی انصافی ها ادامه پیدا کند، در گام 
اول تذکر می دهیم، اما اگر باز هم ادامه یافت، آن وقت مجبور می شویم که برای 
مردم بازگو کنیم که شرایط  وزارتخانه هایی که تحویل گرفتیم چگونه بوده است، ما 
نمی خواهیم کاری کنیم که مردم نگران شوند. عارف افزود: در حالی که مسئولان و 
وزرای این دولت ، گاهی بیشتر از ۲۰ ساعت در روز تلاش می کنند اما متاسفانه بعضی 
از عزیزانی که تریبون های عمومی در اختیارشان است و توقع می رود به مردم دلگرمی 
بدهند، بی انصافی می کنند، از آنها باید پرسید تا سه ماه قبل کجا بودید؟ حداقل 
انصاف داشته باشید. وی گفت: وزیر نیرو یکی از وزرای تلاشگری است که می بینم 
هر شب چگونه نگران ناترازی برقی است. معاون اول رئیس جمهور خاطر نشان 
، برق بخش صنعت قطع می شد و عدم النفع آن بسیار  کرد: در بهترین ساعات روز

زیاد بود اما اکنون تمام دغدغه رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور این است که 
همه مسائل بی سر و صدا حل شود و تنها یک نمونه که رسانه ای شد بحث پرداخت 

بدهی گندم کاران بود.

۱۸ هزار مگاوات ناترازی برق
عارف افزود: ما با ۱۸ هزار مگاوات ناترازی برق روبرو هستیم و تلاش می کنیم با 
، ناترازی برق را سامان دهیم، اما از آن مهمتر،  استفاده از ظرفیت نخبگان کشور
ناترازی آب است که مهمترین مسئله روز ما است.اما ما نمی خواهیم دل مردم را 

خالی کنیم.

دلسوزان، دولت چهاردهم را دولت خود بدانند
وی افزود: افرادی بی انصافی می کنند و می گویند »معیشت مردم به حاشیه رفته 
است«، در حالی که حداقل ۵۰ درصد از زمان و وقت دولت بر معیشت مردم متمرکز 
شده است، افرادی که مسئولیت فرهنگی دارند،  تریبون دارند و نقد می کنند راهکار 
هم ارائه دهند، وگرنه اگربی انصافی ها ادامه پیدا کند، شرایط کشور را به مردم اطلاع 
می دهیم، خواهش ما این است که دلسوزان، دولت چهاردهم را دولت خود بدانند، 
تمامی وزرا ، دولتمردان و مسئولان دغدغه شان همان است که آنها می گویند اما ما 

می دانیم که با »آرامش« است که دولت تثبیت می شود.

یک مورد حذف اتوبوسی نداریم
خ  معاون اول رئیس جمهور گفت: در این دولت حتی یک مورد رفتار اتوبوسی ر
نداد و ما افراد را اتوبوسی حذف نکردیم، مدیران شایسته ای که سیاست های دولت 
چهاردهم را قبول دارند انتخاب شده اند و تنها ممکن است فردی که سیاست دولت 
را قبول نداشته، انتخاب نشده باشد.معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: خواهشم 
از بزرگان و نخبگانی که تریبون در اختیار دارند این است که بدانند مهمترین مسئله 
امروز »آرامش بخشی« به جامعه است، ما نمی خواهیم بگوییم که در چه شرایطی 

دولت را تحویل گرفته ایم، می دانیم که آرامش، شرط پیروزی کشور است .

یایی پیشران پیوند ایران   سرلشکر باقری: قدرت در
با جهان اسلام است

 سرلشکر باقری، رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در پیامی 
دریایی  نیروی  روز  رسیدن  فرا  گرامیداشت  مناسبت  به 
ارتش جمهوری اسلامی ایران تاکید کرد: قدرت بازدارندگی 
تکامل یافته ایران اسلامی در حوزه تهدیدات نوین دریاپایه 
اسلام  جهان  کشورهای  با  مستحکم  پیوند   پیشران 

قرار می گیرد.

یایی ارتش: ایران اسلامی در تامین  فرمانده نیروی در
یایی خودکفا است تجهیزات نیروی در

دریایی  نیروی  فرمانده  ایرانی  شهرام  دریادار  امیر 
راهبردی ارتش جمهوری اسلامی ایران با بیان این که، 
کارنامه  در  دریاها  در  اقتدار  و  دریایی  نیروی  حماسه 
نظامی کشور می درخشد، گفت: ایران اسلامی در تامین 
تجهیزات نیروی دریایی خودکفا است. وی گفت: ایران 
اسلامی در حوزه تهدیدات نوین دریاپایه پیشران پیوند 

مستحکم با کشورهای جهان اسلام قرار می گیرد.

یایی انحصار چند قدرت  سرلشکر موسوی: نیروی در
یایی جهان را شکست در

امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی با حضور در ستاد 
نیروی دریایی ارتش و در دیدار با امیر دریادار ایرانی فرمانده 
این نیرو که به مناسبت هفتم آذر ماه روز نیروی دریایی 
ارتش انجام شد، ضمن تقدیر از گسترش حضور ناوگان 
دریایی در آب های آزاد جهان، خواستار تقویت این حضور در 
گفت:  ارتش  کل  فرمانده  شد.  ملی  منافع  حفظ  راستای 
نیروی دریایی ارتش با دوراندیشی فرمانده معظم کل قوا، توانمندی، استقلال و اقتدار 

خ کشید و انحصار چند قدرت دریایی جهان را شکست.   ایران را فراتر از مرزهایش به ر

 شفاف سازی سخنگوی وزارت خارجه از دلیل 
سفر تخت روانچی به نروژ

پس از انتشار خبر از سرگیری مذاکرات و گفت و گوهای جمهوری اسلامی ایران 
با هیات های نمایندگی سه کشور فرانسه، آلمان، انگلیس و اتحادیه اروپا در ژنو با 
محوریت مسائل دوجانبه، منطقه ای و بین المللی و البته مذاکرات متوقف مانده 
احیای برجام و رفع تحریم، برخی رسانه های داخلی سفر اواخر هفته گذشته مجید 
تحت روانچی، معاون سیاسی وزیر خارجه به نروژ را هم به روند پیش رو متصل کردند.
با این همه پیگیری ها حاکی از آن است که ارتباطی میان این سفر و ماموریت پیش 

روی هیات ایرانی در روزهای پنجشنبه و جمعه در ژنو وجود ندارد. 

 رئیس قوه قضائیه: حکم جلب نتانیاهو گرچه ناکافی اما 
مایه مباهات قضاوت بود

صدور  اگرچه  داشت:  اظهار  قضائیه  قوه  رئیس  اژه ای  محسنی  غلامحسین 
حکم جلب نخست وزیر رژیم صهیونیستی و وزیر جنگ پیشین این رژیم غاصب، 
دیرهنگام و ناکافی بود و مظلومین عالم، دیگر امیدی به مجامع بین المللی ندارند؛ 
در هر صورت یک قاضی در دیوان کیفری بین المللی در میانه قلدری های قدرت های 
استکباری و وتو شدن های آرای ضدصهیونیستی توسط این قدرت ها، حکم جلب 
دو تن از سردمداران جنایتکار رژیم منحوس صهیونی را که از مفسدین فی الارض 
هستند، صادر کرد؛ این وجه قضیه، مایه مباهات است؛ البته باید چنین حکمی و 

احکام سنگین تر برای سردمداران جنایتکار رژیم صهیونیستی  صادر شود.
 

یر صمت به تخلفات انتخابات اتاق اصناف:     واکنش وز
بررسی می شود

انتخابات داخلی هیئت رئیسه اتاق اصناف ایران روز ۲۸ آبان بدون حضور 3 نفر از 7 نفر 
اعضای هیئت رئیسه اتاق اصناف ایران از جمله رئیس این اتاق برگزار شد و نماینده وزیر 
صمت در هیئت رئیسه به عنوان رئیس اتاق اصناف ایران انتخاب شد. سه عضو هیئت 
رئیسه اتاق اصناف ایران آقایان محمدیان و طالبی و صفایی، رئیس اتاق اصناف، اعلام 
کرده اند که زمان برگزاری حضور نداشته اند و موضوع برگزاری انتخابات حتی از قبل به 
آنها اعلام نشده است. اتابک وزیر صمت دیروز در حاشیه نمایشگاه متالوژی تهران در 
پاسخ به خبرنگار تسنیم درباره اینکه »چه تصمیمی برای تخلفات مطرح شده در ارتباط با 

انتخابات اتاق اصناف ایران گرفته اید؟«، خبر از بررسی این موضوع داد.

  ارتباط معنادار غیرقابل انکار میان استفاده از 
یرساخت های بانکی فیلترشکن و حمله به ز

سید ستار هاشمی، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بر اساس آمار »ایسپا« 
۸3.۵ درصد گوشی های کاربران مجهز به فیلترشکن هستند. باید بگویم در دو سال 
اخیر حمله به زیرساخت های بانکی افزایش یافته و ارتباط معنادار میان فیلترشکن و 

این حملات غیرقابل انکار است.ایرنا 

پرداخت موبایلی تا پایان سال اجرایی می شود
موبایل  با  پرداخت  شدن  اجرایی  از  مرکزی  بانک  معاون  واقفی،  افرین  نوش 
به جای کارت بانکی تا پایان سال خبر داد و گفت: تا ۶ ماه آینده تمام بانک ها چک 
الکترونیک صادر می کنند. وی اظهار داشت: الان تمام بانک های کشور پذیرنده 
چک الکترونیکی هستند و ۱۶ بانک صادر کننده چک هستند. امیدواریم تا ۶ ماه 

آینده تمام بانک های کشور به صادرکننده چک الکترونیک تبدیل شوند./ تسنیم

: پزشکیان در دیدار با اعضای شورای هماهنگی تشکل های مهندسی، صنفی و حرفه ای کشور
 نمی توانم بپذیرم مردم کشورم چشم به آن سوی مرزها داشته باشند

دغدغه  رئیس جمهور 
تقویم

میز خبر

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

انتقاد از بی انصافی های صورت گرفته علیه دولت؛

  عارف: اگر حملات غیرمنصفانه ادامه یابد

 به مردم اطلاع می دهیم چه تحویل گرفته ایم 

رئیس جمهور با اشاره به 
ح شدن پروژه »انتقال  مطر

پایتخت از تهران« و اصرار 
برخی برای ماندگاری در این 
، گفت: در گزارش های  شهر

شما دوستان موضوع 
آمایش سرزمینی برای 

ساخت شهرها و جاده ها 
ح شد، از نظر من  مطر

توسعه شهر تهران بدون 
ح های علمی و  اتکا به طر

کارشناسی شده پیش 
رفته است.

در این دولت حتی یک 
مورد رفتار اتوبوسی 

خ نداد و ما افراد را  ر
اتوبوسی حذف نکردیم، 

مدیران شایسته ای که 
سیاست های دولت 

چهاردهم را قبول دارند 
انتخاب شده اند و تنها 
ممکن است فردی که 

سیاست دولت را قبول 
 نداشته، انتخاب 

نشده باشد.

ریاست  حقوقی  معاون  انصاری،  حجت الاسلام   
جمهوری در همایش بین المللی داوری دعاوی ایران 
و ایالات متحده که در دانشگاه قم برگزار شد، گفت: 
قانون عفاف و حجاب با وجود اینکه نگاشته شده است 
اما در حالت تعلیق قرار گرفته است . تصور من این است 
که اگر نگاه حقوقی به این پدیده داشتیم با مشکل 

توقف و عوارض آن مواجه نبودیم.
و  ایران  داوری  دیوان  که  همان طور  کرد:  عنوان  او 
ایالات متحده عرصه ای است که در رابطه با آن می توان 
کرد، قطعا  برگزار  کیفیت  با  این پرباری و  همایشی به 
عرصه های دیگری نیز در حقوق وجود دارد که می توان 
از آن بهره برد و استفاده کرد.  معاون حقوقی ریاست 
جمهوری گفت: دانشگاه قم روز به روز در حال ارتقای 
علم  حوزه  در  ویژه  به  مختلف  عرصه های  در  کیفیت 
دانشگاه های  ردیف  در  دانشگاه  این  و  است  حقوق 

برخی  کرد:  تصریح  وی  است.    گرفته  قرار  کشور  برتر 
اتهامات واهی که از سوی کشورهای دیگر بر ایران و 
مردم کشور ما تحمیل می شود، مراودات شهروندان 
ما با کشورهای دنیا و معاملات را با دردسرهای بسیاری 
روبه رو کرده است، بنابراین زمان آن رسیده است که از 
این ظرفیت عظیم حقوقی در کشور در راستای انجام 
اقدامات پیشگیرانه و حل این مشکلات استفاده کرد.   
انصاری تصریح کرد: معاونت حقوقی ریاست جمهوری 
در بهبود سطح حکمرانی مطلوب تمام تلاش خود را 

به کار می گیرد و پذیرای پیشنهادات کارشناسان است.

سخنگوی کمیسیون فرهنگی:  هیچ مقامی توانایی 
تعلیق قانون را ندارد

سخنگوی  راستینه  که احمد  است  حالی  در  این 
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  فرهنگی  کمیسیون 

اتمام  به  موضوعی  قانون گذاری  سیر  که  زمانی 
می رسد هیچ مقامی توانایی تعلیق قانون را ندارد مگر 
لایحه ای  یا  ح  طر قالب  در  می شود  فقط   قانون گذار. 
 به مجلس شورای اسلامی بیاید و در مجلس آن 

ً
مجددا

قانون تعلیق، لغو، اصلاح یا نسخ شود. وی ادامه داد: لذا 
آن چیزی که انتظار می رود این است که معاون حقوقی 
صحبت  موضوعات  مورد  در  حقوقی  رئیس جمهور، 
کند. بیان غیرحقوقی در خصوص تعلیق قانون عفاف و 
 غیرحقوقی است. راستینه بیان کرد: لذا 

ً
حجاب اساسا

لغو چنین قانونی یا تعلیق چنین قانونی فقط در اختیار 
 دیگر در مورد 

ً
قانون گذار است مزید بر اینکه اساسا

لایحه دولت صحبت نمی کنیم در مورد قانون حمایت از 
خانواده از طریق ترویج عفاف و حجاب مصوبه مجلس 
نگهبان  محترم  شورای  تأیید  به  که  اسلامی  شورای 

رسیده صحبت می کنیم.

معاون حقوقی ریاست جمهوری: 

قانون عفاف و حجاب در حالت تعلیق قرار گرفته است


